
 
 
Mötesprotokoll för ÅSF 2014-06-30 
 
Plats: Dockstavägen 23  

 
Närvarande: Lisa Jacobsson, Marie Eriksson, Roger Svensson samt Curt Dahlberg. 
 
1. Mötets öppnande 
    
    Ordförande Roger Svensson öppnade mötet.  
 
2. Godkännande av dagordning 
   
    Dagordningen godkändes. 
 
3. Val av sekreterare 
    
    Lisa valdes till sekreterare. 
 
4. Föregående protokoll 
 
   Föregående protokoll godkändes. 
 
5. Rapporter  
 
    Alpint: 2014/15 tävlingskalender satt. 
    Lägerplanering klar men ingen ansvarig utsatt för dessa läger! Roger kollar                
    med Jonas Lundkvist om vad som gäller och om Jonas kan tänkas vara     
    den i Ångermanland som håller i distriktets lägerverksamhet! 
 
    Roger kolla även med Pierre Hedin om att vara delaktig i AK! 
 
    Backe: Ingen representant på mötet! 
 
    Längd: Ingen representant på mötet! 
 
6. Ekonomi 
 
   U 14 har fått pengar över från gångna säsongen och nu har frågan kommit    
   till styrelsen om dessa pengar kan ligga kvar i ÅSF´s konto tills nästa år, för    
   att sedan användas i U 16. Styrelsen kunde ej ta beslut om detta då det var    
   för få deltagare på mötet, frågan tas upp på nästa möte igen! 



 
   LVC finalen Sollefteå är nu klar med ekonomin, fördelningen är också klar! 
   Resultatet blev 95 000: - och dessa pengar fördelades på tre aktörer! 
   Sollefteå AK 28 750: - 
   ÅSF kansli 28 750: - 
   Hallstabacken AB 37 500: - 
  
   Curt tar kontakt med Marie på kansliet för en ekonomisk träff under     
   sommaren! 
 
7. Nomineringar stipendium ÅSF samt Sparbankstiftelsen 
 
    Marie skickar ut till alla klubbar om att styrelsen vill ha in nomineringar för    
    ÅSF stipendiet för lovande skidungdomar!  
 
8. Planering årsmöte samt policy ÅSF 
 
   15/10 Gålsjöbruk Marie tar kontakt med SSF om att Ville Bylin kommer till       
   årsmötet för att prata framtid i 20 min! 
 
9. Övriga frågor: Sisu 10-11/10 2014 samverkan mellan föreningar 
 
   ÅSF anser att varje klubb bör deltaga med 2 representanter!  
   Lisa kollar med Hans-Åke och Rickard om en gemensam kick off med    
   träning för ungdomar samt att AK, LK och BK kommer med på ett   
   gemensamt möte! 
 
10. Nästa möte 
 
11. Avslutning 
 
     Ordförande avslutar mötet samt att Curt särskilt tackar för gott fika i   
     Docksta! 
 
 
Sekreterare     Justerare 
 
 
 
 
Lisa Jacobsson    Roger Svensson 
 

 
 


